

慈雲山天主教小學
有關一、二年級「報考劍橋小學英語考試」事宜

親愛的家長：

學校一向重視同學的英語學習，並鼓勵同學參加國際認可的英文考試，讓家長更了解同學在英文聽、說、讀、寫各方面的表現。今年本校將繼續推薦同學參加由英國文化協會舉辦之劍橋小學英語考試(第一級 Starters)。是次考試對象為一及二年級同學。如經本校報考是次考試，費用為\$800(原價\$900)。

是次考試將於 2021 年 5 月 8 日(星期六)上午在九龍聯合道 150 號華德學校舉行。有興趣報考劍橋小學英語考試(第一級 Starters)之同學，請列印附件之報名表格，填妥後於 2 月 22 日(一)至 23 日(二)，上午 9:00-下午 5:00 把報名表交回校務處職員。逾期申請，恕不接受！如有查詢，請與陳殿明老師聯絡。(電話：2327-3332)

備註：

1. 考試當日需由家長親自帶同學到考試場地應考。
2. 填妥報名表格後，請把報名表格及考生出生證明書(或身份證)副本，連同支票，費用為\$800(支票抬頭：The British Council，背頁寫上學生班別及姓名)以信封封好，於 2 月 22 日(一)至 23 日(二)，上午 9:00-下午 5:00 交回學校校務處職員。

校長_____ 謹啟
黃綺霞

二零二一年二月八日

✂-----

學校通告 NO. 139A/20-21_APP
<回條請透過 SCH APP 回覆>

回條
有關一、二年級「報考劍橋小學英語考試」事宜

覆慈雲山天主教小學校長：

本人已詳閱並知悉有關通告內容。

_____ 班學生_____ ()

家長姓名：_____

家長簽署：_____

日 期：_____

Cambridge English: Young Learners Examinations (YLE), designed for students between K2 and P6, are at three levels: *Pre A1 Starters*, *A1 Movers* and *A2 Flyers*. Each level consists of three sections: Listening, Reading & Writing and Speaking. Results will be issued approximately 6 – 8 weeks after the exam. The exams have proved very popular and we are now co-operating with **Bishop Walsh Primary School** and offering promotional exam fees to you.

If you wish to register your child for the exam, please complete this form stapled together with a copy of the student's identity document, such as HKID or birth certificate and prepare a cheque (**Payable to The British Council**) and return it to the responsible teacher **on or before 23/02/2021 (Tue)**.

劍橋英語：基礎考試是專為就讀幼兒中班至小六的學生而設的國際英語考試。考試共分三個級別，內容包括聆聽、閱讀和寫作及會話三部分。考生將於考試後約六至八週後收到證書。劍橋英語：基礎考試廣受學界及家長支持，本會現與**華德學校**合作舉辦考試並提供考試優惠。

如欲報考，請填妥此考試報名表，連同學生身份證明文件副本，如香港身份證或出生證明書及支票（抬頭：**The British Council**）於 23/02/2021（星期二）或以前一併交回負責老師即可。

Exam Venue:	Bishop Walsh Primary School
Exam Date:	8 May 2021 (Saturday AM)
Exam Time:	To be confirmed one week before exam
考試地點:	華德學校
考試日期:	2021年5月8日(星期六上午)
考試時間:	將於考試一星期前通知

Please tick the appropriate box. 請於以下空格加上“✓”：

- Pre A1 Starters 基礎第一級 HK\$800 Suitable for Children of K2 to P1 適合幼兒中班至小一學童
- A1 Movers 基礎第二級 HK\$800 Suitable for Children of P1 to P3 適合小一至小三學童

Name 姓名 (英文正楷): _____

(Please attach a copy of ID card or birth certificate 請附交考生的身分證或出生證明書副本)

Date of Birth 出生日期: _____ Gender 性別: Male 男 Female 女

ID / Passport No. 身份證明文件編號 _____ Class 班別: _____

E-mail 電郵: _____

Address 地址: _____

_____ Contact Number 聯絡電話: _____

Parents'/Guardian's name 家長/監護人姓名: _____

Parents'/Guardian's Signature 家長/監護人簽名: _____

(*Please fill in all information 所有資料必須填寫，以確保順利報名)

By signing above I declare that I have read and understand British Council's Child Safe Collection Policy (details:

<https://www.britishcouncil.hk/sites/default/files/childsafepdf>) 以上簽署為本人確認已閱讀及明白英國文化協會訂下的考生接送安排 (詳情請瀏覽:

<https://www.britishcouncil.hk/sites/default/files/childsafepdf>)

If you have any queries or require further information, please do not hesitate to contact Exams Customer Service Centre, British Council at 2913 5100 or visit our website www.britishcouncil.hk. 如欲查詢或索取資料，請致電英國文化協會 2913 5100 與考試部顧客服務中心聯絡或瀏覽本會網站 www.britishcouncil.hk。

Personal information collected is for registration purposes only 考生資料只用作處理考試申請

British Council Fair Collection Notice

The British Council would like to use the information you have provided to send details of activities, services and events which we think will be of interest. To choose your contact preferences, please check any of the boxes below.

英國文化協會將使用您提供的資料，向您發送我們認為您感到興趣的事項、服務、活動（包括社交活動）以及與其他機構合辦的推廣活動資訊。請在下面的選框選擇聯絡方式。

 Email/電郵 SMS/短訊 Telephone/電話 Social Media/社交媒體 Post/Mail/郵遞

You do not have to select any of the options and if you do, you may unsubscribe from them at any time in "My Profile". We will process your personal information based on this consent.

您毋須選取以上聯絡方式，即使您選取了聯絡方式，您也可以隨時在考試註冊網頁的“我的個人資料”中取消任何形式的訊息訂閱。我們將會依據您上述的聲明，處理您的個人資料。

The British Council would like to use the information you have provided for the purposes of market research. We will use your contact details to send you research materials such as questionnaires or surveys. We carry this out for our legitimate purposes.

英國文化協會可能會使用您提供的信息來進行市場調研，用您的聯繫方式給您發送調查問卷。調研的目的符合相關的法律規範。

However, you can choose not to participate by contacting examinations@britishcouncil.org.hk

然而，如果您不想參與此活動，請聯繫 examinations@britishcouncil.org.hk

Data Protection

The British Council complies with data protection law in the UK and laws in other countries that meet internationally accepted standards.

You have the right to ask for a copy of the information we hold on you, and the right to ask us to correct any inaccuracies in that information.

英國文化協會遵守英國的資料保障法以及符合國際標準的其他國家的法律。

If you have concerns about how we have used your personal information, you also have the right to complain to a privacy regulator.

您有權要求索取我們持有的有關您的資料的副本，並有權要求我們更改其中不準確的資料。如果對於我們使用您個人資料的方式有任何疑慮，您也有權向私隱監管機構提出申訴。

For detailed information, please refer to the privacy section of our website, www.britishcouncil.org/privacy and Cambridge Assessment English's website www.cambridgeenglish.org/footer/data-protection/ or contact your local British Council office. We will keep your information within our data retention policies from the time of collection.

如果您希望瞭解更多相關資訊，請瀏覽我們網站(www.britishcouncil.org/privacy) 和劍橋英語網站(www.cambridgeenglish.org/footer/data-protection/) 內有關私隱的內容或聯絡您當地的英國文化協會辦公室。自資料被收集之日起，我們將按照我們的資料持有政策，對您的資料進行規定時限的保存。

Personal information collected is for registration purposes only 考生資料只用作處理考試申請